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Openbare vergadering wijkco. Noordgeest 16-10-2023 
 
 

 

 

 

Concept nog niet vastgesteld 

Verslag openbare vergadering wijkcommissie Noordgeest 

Datum: Maandag 16 oktober 2023 

Plaats:  Openbare basisschool de Noordster.  

Aanvang:         20:00 uur 

 

Aanwezig: Madelon Geudens, Sofie den Breems, John Gunneweg, Jacqueline de Wit, 

Marloes Roks, Clint Koolen, Frank Ernest, Amal Allali, Anneke de Vries en Pieter Kwaadgras 

 

Bericht van verhindering is ontvangen van: 

Angela de Pooter, penningmeester, Angelique Havermans, directeur o.b.s de Noordster en 

Jan Kees Dekker, directeur dbs de Welle.   

  

1. Opening. 

John opent de vergadering even na 20 uur en heet iedereen van harte welkom.  

 

2. Vaststelling en goedkeuring agenda 

De ontwerp-agenda wordt vastgesteld.  

 

3. Mededelingen 

Pieter doet een aantal mededelingen.  

Subsidieaanvraag bij de gemeente en begroting 

De inkomsten van de advertenties van de wijkkrant lopen terug, waardoor de 

wijkcommissie voorzichtig heeft moeten begroten en het niet is uitgesloten, dat we 

uiteindelijk ook op de wijkkrant moeten bezuinigen en het aantal pagina’s moeten 

terugbrengen. Voorlopig zijn John en Pieter nog in de weer met het werven van 

adverteerders. 

 

Werkgroep sociale cohesie gestopt 

Deze werkgroep is gestopt met de reguliere werkzaamheden. Het is niet gelukt 

voldoende vrijwilligers te werven om activiteiten op touw te zetten.  

Wel is het de bedoeling dat er op ad hoc basis nog activiteiten zullen plaatsvinden. Zie 

ook agendapunt 5.  

 

 

 
 

Stichting Wijkcommissie 

Noordgeest 
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Nieuwe ontwikkelingen bij de asfaltcentrale APM 

In april van dit jaar is er door de OMWB gemeten aan de schoorsteen. Het gehalte van 

de polycyclische aromaten is netjes onder de norm. Ook de geurmeting was netjes 

onder de norm.  

Het benzeengehalte is nog steeds boven de grenswaarde ondanks een in werking 

gesteld filter. De APM schrijft dit toe aan “ïnstelfouten”. Filtercassettes zijn vervangen 

en de bedrijfsleiding heeft beterschap beloofd.  

 

SABIC 

Vanuit de provincie is er nog geen antwoord op onze vragen van eind mei 2023. 

Vanuit de gemeente Bergen op Zoom is er nog geen antwoord op onze vragen van 

eind mei 2023. Het zou fijn zijn als er tussentijdse berichten verstuurd zouden worden  

met de mededeling, dat gewerkt wordt aan de beantwoording en een inschatting hoe 

lang het nog gaat duren. Marloes Roks gaat dit signaal als wijkverbinder van de 

gemeente afgeven aan de ambtelijke leidinggevenden.  

Pieter heeft contact gehad met een ambtenaar van de OMWB. Deze liet weten, dat er 

nog gestudeerd wordt op een saneringsplan van SABIC. De PFAS zit dus nog steeds 

in de grond. Er is inmiddels wel in een maatwerkvoorschrift vastgelegd wat de 

maximale hoeveelheid van de PFAS-stof PFBS mag zijn in het afvalwater per 

tijdseenheid.  

Via een W.O.O.-verzoek zijn er door de wijkcommissies Tuinwijk en Noordgeest, 

dorpsraad Halsteren en buurtvereniging ’t Groenewoud stukken opgevraagd over 

onder meer het achterwege laten van sancties bij drie overtredingen - begaan door 

SABIC -  en de meetresultaten naar de PFAS-stof PFBS.  

Tot slot wees een veiligheidsinspectie bij SABIC uit, dat er een veiligheidsprobleem 

was dat elk moment zou kunnen uitlopen op een bedrijfsongeval. Dit kwam aan het 

licht bij een periodieke BZRO-inspectie. Er is een e-mailtje uitgegaan naar SABIC 

met het verzoek hierover zelf actief de omwonenden wat uitgebreider te informeren. 

Bedrijfsongevallen kunnen ook gevolgen hebben voor omwonenden. Je hoort dit soort 

zaken liever rechtstreeks van het bedrijf, dan als ontdekking via een website van de 

“BRZO-inspectie”. De letters BRZO staan voor Besluit Risico Zware ongevallen. 

Bedrijven die met gevaarlijke stoffen omgaan moeten aan bepaalde veiligheidseisen 

voldoen en worden hiervoor gecontroleerd door de BRZO-inspectie. 

 

Lunches voor wijkbewoners 

Er zit groei in het aantal wijkbewoners (Tuinwijk en Noordgeest) dat deelneemt aan de 

lunches. De wijkcommissie doet samen met de wijkcommissie Tuinwijk moeite om 

ook voor het jaar 2024 financiering te krijgen voor het project.  

 

Armoedeverzachtiging, aandacht voor kinderen en jongeren. 

Onder deze noemer hield de gemeente een brainstormsessie in het stadskantoor.  

Het onderwerp is te groot om hier volledig uiteen te zetten. 
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Er zijn twee punten om uit te lichten.  

 1. Er is een website: “samenvoorallekinderen.nl”. 

     Deze website vermeld allerlei hulpbronnen voor kinderen, maar doet ook ideeën              

     aan de hand voor activiteiten die niet veel geld kosten.  

 2. Voor jongeren zijn problemen met schulden nogal eens een grote spanningsbron. 

      Het belangrijkste is in gesprek te gaan met jongeren over dit onderwerp om te  

      voorkomen dat alles erger wordt en de eenzaamheid rond dit probleem steeds     

      groter wordt.  

       

Bibliotheek 

De secretaris heeft op een andere vergadering informatie gekregen over de 

bibliotheek.  

Velen zullen al bekend zijn met de mogelijkheid in de bibliotheek hulp te krijgen als 

er langs digitale weg bij de overheid een aanvraag gedaan moet worden. Er wordt 

echter ook een basiscursus digitale vaardigheid gegeven: “Klik en tik”.  

Tot slot: Er is een app. “Lees simpel”. Deze app maakt van iedere brief een 

eenvoudige samenvatting in begrijpelijke taal. Te downloaden op je smartphone. 

Momenteel worden ook presentaties gegeven aan groepen over digitale veiligheid. 

Kortom: Bezoek die bibliotheek als je hulp nodig hebt de overheid digitaal te 

benaderen of een basiscursus digitale vaardigheid wil volgen.  

 

Positieve ontwikkelingen 

Over het algemeen is het groenonderhoud een positief punt. Het was jammer, dat het 

groene veldje bij de Dirk werd gemaaid, waardoor de nieuwe aanplant (buurtactie) het 

moest ontgelden. Marloes gaat vragen over er bordjes geplaatst mogen worden  met 

het opschrift niet maaien.  

Een ander positief punt is het onderhoud van de speeltuintjes.  

 

Pop up bijeenkomst 27-9 

Deze laatste bijeenkomst dit jaar vond plaats vlakbij supermarkt Dirk. Het was een 

geslaagde bijeenkomst, waarbij er vooral veel vragen werden gesteld aan de twee 

BOA’s (bijzondere opsporingsambtenaren). Het is de bedoeling van Stadlander de pop 

up bijeenkomsten jaarlijks te organiseren.  

 

Veiligheid fietspad langs “de Noorster”en “de Welle” 

Destijds is toegezegd door de gemeente, dat de ingang van dit fietspad bij de hoek 

Akkerhoef-Hoefijzer nog aangepast zou worden, zodat de rijbaan beter herkenbaar 

wordt als fietspad. Dit is nog niet gebeurd. Na een e-mail van de wijkcommissie gaat  

een ambtenaar van de gemeente hier achteraan.  

 

4. Verslag openbare vergadering wijkcommissie Noordgeest d.d. 3-4-2023 

Dit verslag wordt zonder wijziging vastgesteld.  
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5. Meedoen aan wijkactiviteiten 

Het blijkt keer op keer moeilijk vrijwilligers te werven voor de wijkcommissie.  

Pieter en John gaan nog een keer langs bij de oudercommissie van de o.b.s. de 

Noordster om aandacht te vragen voor het werk van de wijkcommissie.  

Flyers ophangen op scholen is ook een idee.  

Anneke de Vries geeft nog de tip iedere week iets op de Facebookpagina te zetten.  

Het uitwisselen van informatie tussen de wijkcommissie en de Emmauskerk kan ook 

nuttig zijn. Op deze manier geef je toch meer bekendheid aan het werk van de 

wijkcommissie.  

Verder is het mogelijk berichten op te sturen naar Marloes om ze te laten liken.   

Verder nemen Pieter en John zich nog voor door koffie aan te bieden voor de 

supermarkt contact te maken met buurtbewoners.  

 

6. Lawaai en geluidsoverlast in de wijk 

In de loop der jaren zijn er van verschillende plaatsen signalen gekomen over lawaai 

en geluidsoverlast. 

Sommige bewoners van de Akkerhoef klagen al wat langer over verkeerslawaai vanaf 

de Randweg. Dit geldt ook voor bewoners van de  Groenlandstraat en bewoners van 

Meilust, die dicht op de Randweg wonen. Bewoners die een drukker verkeer over de 

Randweg vrezen vragen zich ook bezorgd af hoe het zit met fijnstof vlak langs deze 

weg. 

Op de Groenewoudseweg wordt zowel over geur, verkeerslawaai als industrieel lawaai 

geklaagd. Hier komen de nare geuren van verschillende bedrijven, o.a. van Protix.  

Tot slot is ook de Burgemeester Wittelaan in beeld gekomen als weg waar te hard 

wordt gereden en ook het verkeerslawaai als hinderlijk wordt ervaren.  

Wat meer terzijde van het onderwerp wordt er nog gesproken over verkeersonveilige 

situaties in Noordgeest. De Melanendreef ligt in een 30 km zone, maar er wordt vaak 

te hard gereden. De inrichting van deze weg is (nog) niet gericht op 30 km/uur. 

John vraagt aan Marloes hoe het staat met het plan tot herinrichting van de 

Melanendreef, dat gericht is op een maximum snelheid van 30 km/uur.  

De groene golf op de randweg functioneert niet meer. John vraagt Marloes hoe het 

staat met het herstellen van de groene golf op de Randweg Noord. Marloes neemt de 

vragen mee.  

De oproep in het wijkblad naar het probleem van verkeerslawaai heeft tot weinig 

response geleid. Er wordt dan ook besloten vooralsnog te volstaan met de vermelding 

van deze opbrengst aan reacties in het wijkblad. Het zijn wel een problemen, die 

gevolgd moet blijven worden.  

 

7. Werkgroepen 

Media: 

Een aandachtspunt is het goedkoper maken van de wijkkrant, zoals door ander papier 

te gebruiken, minder pagina’s; meer tekst verplaatsen naar de website en het 

ontwikkelen van een nieuwe huisstijl.  
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Schoon Noordgeest: 

Dee laatste actie werd gehouden in de Denenmarkenstraat. Er moest afscheid genomen 

worden van Maartje, van Gaans die verhuisd is naar een woning buiten de wijk.  

Groen Noordgeest 

Er zal nog overlegd worden met bewoners om op een plek een Meidoorn te planten  

en een vlechtheg te realiseren. 

De keerwand langs de Randweg is een ander aandachtspunt van de werkgroep.  

Stadlander is bezig in samenspraak met betrokkenen iets te doen aan de verwaarloosde 

tuinen van sommige huurders. Madelon vraagt aan Marloes of er bordjes “Niet maaien 

geplaatst mogen worden bij door de werkgroep opgeknapte groengebieden.  

 

8. Groep kinder- en jeugdactiviteiten 

Er zijn inmiddels zestig snoepadressen voor Halloween. 

Verder blijven de vrijwilligers van deze groep zich inzetten voor activiteiten als: 

Stoepkrijten, lasergame, en paaseieren rapen.  

 

9. Rondvraag 

Pieter maakt melding van een interview bij Radio Zuid West. Hieraan namen Pieter 

namens wijkcommissie Noordgeest en Tineke namens wijkcommissie Tuinwijk deel. 

Anneke maakt desgevraagd de deelnemers aan de vergadering attent op het 

koffiedrinken in café Emmaus, iedere derde woensdagmiddag van de maand van 

15:00 uur tot 16:30 uur. 

 

10. Sluiting  

Niets meer aan de orde zijnde sluit John de vergadering.   

 

Volgende vergadering maandag 8 april 2024 om 20:00 uur.  

 

 

Actielijst 

 

Werkgroep media: 

Vaker berichten posten op Facebook. 

Berichten op sturen aan de Emmauskerk en aan Marloes.  

 

Pieter en John: 

Vragen aan de Noordster of we een keer bij de oudercommissie langs mogen komen 

om iets te vertellen over de wijkcommissie. 

Adverteerders werven.  

 

Pieter: 

Berichtje in de wijkkrant over de opbrengst van de vraag naar lawaaioverlast in de 

wijk.  


